



Rechtswissenschaftliche Fakultät

Faculty of Law

Double Degree

University of California

Berkeley Law

Berkeley Law, gelegen am östlichen Ufer der San Francisco Bay, ist eine von 14 Schools und Colleges an der University of California, Berkeley. Die Law School zählt durchweg zu den Top 10 Law Schools in den USA. Die Professor*innen sind hervorragende Dozierende sowie international anerkannte Expert*innen in den verschiedensten Fachgebieten..

Studienabschlüsse

Master of Law UZH der Rechtswissenschaftlichen Fakultät der Universität Zürich (RWF UZH) und Master of Laws (LL.M.) der Berkeley Law, University of California.

Anzahl Studienplätze

Im Double Degree Masterstudiengang mit Berkeley Law stehen maximal 5 Studienplätze zur Verfügung.

Mindestanforderungen

- Minstdurchschnittsnote von 5, und
- Abschluss des Bachelor of Law innerhalb von 5 Jahren.

Besondere Zulassungsvoraussetzungen

Die Sprachkenntnisse müssen mit einem der folgenden Sprachtests belegt werden (Änderungen vorbehalten):

- Test of English as a Foreign Language (TOEFL): Die Mindestanforderungen sind 600 Punkte im Paper-based Test oder 100 Punkte im Internet-based Test.
- International English Language Testing System (IELTS): Die Mindestanforderung ist 7.0 "overall".

Berkeley Law, located on the eastern shore of San Francisco Bay, is one of 14 schools and colleges at the University of California, Berkeley. It is consistently ranked as one of the top 10 law schools in the United States. The professors are outstanding lecturers and internationally recognized experts in a wide range of disciplines.

Degrees

Master of Law UZH from the Faculty of Law of the University of Zurich (RWF UZH) and Master of Laws (LL.M.) from Berkeley Law, University of California.

Number of Study Places

A maximum of 5 study places are available within the Double Degree Master's program with Berkeley Law.

Minimum Requirements

- Minimum average grade of 5, and
- Completion of the Bachelor of Law degree within 5 years.

Special Admission Requirements

Language proficiency must be demonstrated with one of the following language tests (subject to change):

- Test of English as a Foreign Language (TOEFL): The minimum requirements are 600 points on the paper-based test or 100 points on the Internet-based test.
- International English Language Testing System (IELTS): The minimum requirement is 7.0 "overall".

Campus Berkeley Law, University of California

Campus Berkeley Law, University of California





Rechtswissenschaftliche Fakultät

Faculty of Law

Studiengebühren an der Berkeley Law

USD 64'946 (Änderungen vorbehalten) für zwei Sommersemester (Mai bis September) oder USD 66'530 (Änderungen vorbehalten) für ein ganzes akademisches Jahr.

Studiendauer

Ein Double Degree Masterstudiengang dauert in der Regel vier Semester, wovon zwei an der RWF UZH absolviert werden. An der Berkeley Law werden je nach Studienprogramm entweder ein volles akademisches Jahr oder zwei aufeinanderfolgende Sommerkurse (je 13 Wochen) absolviert.

Sprache

Die Veranstaltungen und Prüfungen an der Berkeley Law finden in englischer Sprache statt.

Studienprogramme

Die von der RWF angebotenen Double Degree Masterstudienprogramme können mit dem "LL.M. Executive Track" der School of Law kombiniert werden. Der Executive Track beinhaltet folgende zwei Optionen:

- Option A: Das Programm kann in einem akademischen Jahr absolviert werden, wobei im Frühling (Jan – Mai) und im Herbst (Sept – Nov) jeweils online und Teilzeit (ca. 15 Stunden Workload/Woche) studiert wird und im Sommer Vollzeit (entweder online oder vor Ort).
- Option B: Es wird während zwei aufeinanderfolgenden Sommern jeweils 13 Wochen lang vor Ort in Berkeley studiert.

Ein flexibles Curriculum beinhaltet Wirtschaftsrecht, Immaterialgüterrecht und Kurse aus dem Kernbereich des amerikanischen Rechts.

Tuition Fees at Berkeley Law

USD 64'946 (subject to change) for two summer terms (May to September) or USD 66'530 (subject to change) for one full academic year.

Duration of Studies

A Double Degree Master's program usually lasts four semesters, two of which are completed at RWF UZH. At Berkeley Law, depending on the chosen study program, either a full academic year or two consecutive summer courses (13 weeks each) are completed.

Language

Courses and examinations at Berkeley Law are held in English.

Study Programs

The Double Degree study programs offered by RWF UZH can be combined with the "LL.M. Executive Track" at Berkeley Law. The Executive Track includes the following two options:

- Option A: The program can be completed in one academic year, studying online and part-time (approximately 15 hours workload/week) in both the spring (Jan – May) and fall (Sept – Nov), and full-time (either online or on-site) in the summer.
- Option B: 13 weeks of on-site study at Berkeley Law during each of two consecutive summers.

A flexible curriculum includes business law, intellectual property law, and courses from the core area of American law.

Universität Zürich | University of Zurich

Rechtswissenschaftliche Fakultät | Faculty of Law

Studiendekanat | Dean's Office

Rämistrasse 74/2

CH-8001 Zürich

[Kontaktformular](#) | [Contact form](#)

[Sprechstunden](#) | [Consultation hours](#)

[Website Double Degree RWF UZH \(in German\)](#) | [Website Double Degree RWF UZH \(in English\)](#)